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PROTOKÓŁ NR LIV/2022 

z sesji Rady Powiatu Sieradzkiego 

VI kadencji odbytej w dniu 29 listopada 2022 roku  

godz. 11
00

 sala 113 Starostwa Powiatowego 

Plac Wojewódzki 3 w Sieradzu 

 

 

1. Otwarcie LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Sieradzkiego Olga Kołoszczyk na podstawie art. 15 

pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, zwołała na dzień  

29 listopada 2022 roku na godz. 11
00

 LIV sesję Rady Powiatu Sieradzkiego VI kadencji 2018-

2023. Wiceprzewodniczący Jan Kołodziejczyk o godz. 11
10 

otworzył obrady LIV sesji Rady 

Powiatu Sieradzkiego. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu: 

1. Mariusz Bądzior – Starosta Sieradzki  

2. Kazimiera Gotkowicz – Wicestarosta 

3. Tomasz Baliński – Członek Zarządu  

4. Jan Hankiewicz – Członek Zarządu 

5. Artur Sterna – Członek Zarządu.  

 

Ponadto obecni byli: 

1. Iwona Piekarczyk – Skarbnik Powiatu  

2. Katarzyna Dąbrowska – Sekretarz Powiatu 

3. Justyna Kwiatkowska – Lendzion – radca prawny  

4. Dariusz Perdek – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zaradzania Nieruchomościami 

5. Józef Jura – Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 

6. Witold Romek – Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu 

7. Ida Ziółkowska – w/z Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa 

8. Robert Piątek – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu 

9. Marcin Majewski – Naczelnik Wydziału Organizacyjnego, 

10. Krystyna Marcińczak – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk po sprawdzeniu kworum stwierdził, że  

w sesji bierze udział 22 radnych, obrady sesji są prawomocne.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Baliński 

2. Mariusz Bądzior 

3. Sławomir Bruś 

4. Andrzej Czyżak 

5. Sylwia Dęga-Frątczak 

6. Kazimiera Gotkowicz 

7. Jan Hankiewicz 

8. Daniel Joachimiak 

9. Jan Kołodziejczyk 

10. Olga Kołoszczyk 

11. Michał Ławniczak 

12. Daniel Palma  

13. Marek Płóciennik 

14. Małgorzata Rojanek 



2 

 

15. Artur Sterna 

16. Maciej Sulgan 

17. Edward Szewczyk 

18. Michał Terka  

19. Jacek Walczak 

20. Grzegorz Wardęga 

21. Konrad Wilczyński 

22. Michał Wzgarda 

23. Krzysztof Żubrowski. 

2. Przyjęcie porządku obrad LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk zaproponował przerwę w obradach. 

Radny Jacek Walczak zaproponował, by przegłosować przerwę, ponieważ pół godziny 

przerwy na początku spotkania to dość długo, każdy z obecnych przybył na obrady w celu 

realizacji obrad a nie po to by przeznaczać ten czas na przerwy w obradach.   

Pani Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz stwierdziła, że przewodniczący prowadzi 

obrady i przewodniczący ogłasza przerwę w obradach bez konieczności przeprowadzania 

głosowania.  

Radny Jacek Walczak jest przeciwny przerwie, dlatego wnioskuje o głosowanie.  

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk poddał pod głosowanie ogłoszenie 30 

minutowej przerwy w obradach. Wyniki głosowania.: 

 ZA (15 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Artur Sterna, Michał Terka, Grzegorz Wardęga, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (5 głosów) 

Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński, Maciej Sulgan 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (2 głosów) 

Małgorzata Rojanek, Michał Wzgarda 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Wniosek został przyjęty. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk o godzinie 11.15 ogłosił 30 min. 

przerwę w obradach.  

O godz. 11.48 Wiceprzewodniczący Rady wznowił obrady Rady.   

Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku posiedzenia.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego 

w okresie od LIII do LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

6. Wystąpienia przybyłych gości. 

7. Wystąpienia radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2022-2036. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych z terenu 

powiatu sieradzkiego na rok 2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/340/2022 Rady Powiatu 

Sieradzkiego z dnia 22 marca 2022 roku zmienionej uchwałą Nr LII/401/2022 Rady 

Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 września 2022 roku w sprawie przeznaczenia 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania 

realizowane przez Powiat Sieradzki w 2022 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 03 listopada 2022 roku  

w sprawie wolności i głosu i swobody wypowiedzi poprzez media w publikatorach.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 07 września 2022 roku  

w sprawie sprzeciwu wobec planowanej inwestycji Spółki CPK – koleje dużych 

prędkości – przebiegającej przez Gminę Błaszki (pow. Sieradzki) oraz wniosek  

o zagwarantowanie opieki prawnej i psychologicznej dla mieszkańców gminy.    

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 03 października 2022 roku  

w sprawie podjęcia przez Radę Powiatu Sieradzkiego uchwały w sprawie wyrażenia 

sprzeciwu wobec wariantów przebiegu linii kolejowej nr 85 Sieradz-Kalisz-Pleszew-

Poznań przebiegających przez Powiat Sieradzki. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi Związku Nauczycielstwa Polskiego 

Oddział w Sieradzu na działalność Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno 

Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Sieradzu. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad sesji 

stanowiska Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie opieki kardiologii inwazyjnej i angiologii 

w Szpitalu Wojewódzkim im. Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Sieradzu. 

Innych wniosków nie zgłoszono. Sprawdzono kworum, obecnych 22 radnych. 

Przystąpiono do głosowania wniosku:  

 ZA (20 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda, 

Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (2 głosy) 

Daniel Joachimiak, Grzegorz Wardęga 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Proponowany porządek obrad LIII sesji po zmianach: 

1. Otwarcie LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

2. Przyjęcie porządku obrad LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

3. Przyjęcie protokołu z LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego 

w okresie od LIII do LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
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6. Wystąpienia przybyłych gości. 

7. Wystąpienia radnych. 

8. Stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie opieki kardiologii inwazyjnej i 

angiologii w Szpitalu Wojewódzkim im. Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego 

w Sieradzu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2022-2036. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych z terenu 

powiatu sieradzkiego na rok 2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/340/2022 Rady Powiatu 

Sieradzkiego z dnia 22 marca 2022 roku zmienionej uchwałą Nr LII/401/2022 Rady 

Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 września 2022 roku w sprawie przeznaczenia 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania 

realizowane przez Powiat Sieradzki w 2022 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 03 listopada 2022 roku  

w sprawie wolności i głosu i swobody wypowiedzi poprzez media w publikatorach.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 07 września 2022 roku  

w sprawie sprzeciwu wobec planowanej inwestycji Spółki CPK – koleje dużych 

prędkości – przebiegającej przez Gminę Błaszki (pow. Sieradzki) oraz wniosek  

o zagwarantowanie opieki prawnej i psychologicznej dla mieszkańców gminy.    

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 03 października 2022 roku  

w sprawie podjęcia przez Radę Powiatu Sieradzkiego uchwały w sprawie wyrażenia 

sprzeciwu wobec wariantów przebiegu linii kolejowej nr 85 Sieradz-Kalisz-Pleszew-

Poznań przebiegających przez Powiat Sieradzki. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi Związku Nauczycielstwa Polskiego 

Oddział w Sieradzu na działalność Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno 

Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Sieradzu. 

18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie obrad LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

 

Głosowanie porządku po zmianach 

 ZA (19 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Michał Terka, Jacek Walczak, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Daniel Joachimiak, Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego.  

 Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk wobec braku uwag stwierdził, że 

protokół został przyjęty.  
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4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk zaproponował, następujący skład 

Komisji Uchwał i Wniosków weszli: radny Daniel Palma, radny Marek Płóciennik, radna 

Małgorzata Rojanek. Radni wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 

Głosowanie składu Komisji: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, Konrad 

Wilczyński, Maciej Sulgan, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Komisja w proponowanym składzie została przyjęta.  

 

5. Informacja Starosty Sieradzkiego o działalności Zarządu Powiatu Sieradzkiego  

w okresie od LIII do LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior zabierając głos przedstawił ww. informację. 

„Przedstawiam informację o działaniach i inicjatywach Zarządu Powiatu Sieradzkiego, 

obejmującą okres od LIII sesji Rady Powiatu Sieradzkiego tj. od 27 października 2022 roku. 

W tym okresie Zarząd Powiatu odbył 3 posiedzenia, na których omówił bieżące zadania 

Starostwa, podjął 17 uchwał oraz wiele decyzji. 

Od uchwalenia budżetu do dnia dzisiejszego budżet Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

uległ zmniejszeniu o kwotę 13.689.519,49 zł i po stronie dochodów, wydatków, przychodów  

i rozchodów wynosi 191.984.528,60 zł.  

W okresie od LIII sesji Rady Powiatu do dnia dzisiejszego Zarząd Powiatu podjął  

2 uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2022 rok wynikających ze zmian w strukturze 

wydatków oraz dotacji celowych z budżetu państwa na zadania zlecone z zakresu 

administracji rządowej. 

Przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu będą zmiany w budżecie na 2022 

rok polegające na zmniejszeniu dochodów o kwotę 128.839 zł, zwiększeniu przychodów  

o kwotę 377.647,82 zł i zwiększeniu wydatków o kwotę 248.808,82 zł. Szczegóły 

planowanych zmian dochodów i wydatków zostały przedstawione w projekcie uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. Stosownie do 

wymogów ustawy o finansach publicznych i podjętych uchwał przez Radę Powiatu w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok z dnia 27 października 

2022 roku Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wykonania uchwały Rady Powiatu,  

w której ustalono szczegółowy plan dochodów i wydatków w podziale na paragrafy  

i poszczególne jednostki. Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu zostali 

poinformowani o wprowadzonych zmianach w budżecie powiatu wynikających z uchwały 

Rady Powiatu w celu wprowadzenia stosownych zmian w planach finansowych. Uchwały 

Rady Powiatu dotycząca wprowadzenia zmian w budżecie na 2022 rok oraz uchwalenia 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego, na lata 2022 - 2036 zostały 

przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w Sieradzu zgodnie  

z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym. 

W zakresie oświaty, kultury i sportu 

Przekazano i rozliczono dotacje dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół 

publicznych działających w powiecie. Przygotowano wniosek o przyznanie dofinansowania w 
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ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa na rok 2023. Wystawiono  

3 skierowania do kształcenia specjalnego. Przyznano nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury w 2021 r. Ogółem przyznano  

17 nagród, w tym 12 indywidualnych i 5 zbiorowych. Wydawano na bieżąco wypisy  

z ewidencji uczniowskich klubów sportowych i pozostałych stowarzyszeń nieprowadzących 

działalności gospodarczej. Nadzorowano całość spraw związanych z prowadzeniem punktów 

nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego.  

W październiku 2022 roku w punktach nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego udzielono ogółem 76 porad, w tym: 

 w dwóch punktach nieodpłatnej pomocy prawnej prowadzonej przez adwokatów i radców 

prawnych – 32 porady, 

 w punkcie nieodpłatnej pomocy prawnej prowadzonej przez organizację pozarządową – 14 

porad, 

 w dwóch punktach nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego prowadzonych przez 

organizację pozarządową – 30 porad. 

W miesiącu wrześniu koszt jednej porady wyniósł 289,42 zł. 

Wybrano członka komisji konkursowej w celu reprezentowania organizacji 

pozarządowych i innych podmiotów, wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, do udziału w pracach komisji konkursowych  

w otwartych konkursach ofert ogłaszanych przez Zarząd Powiatu Sieradzkiego na 2023 r.  

Ogłoszono otwarty konkurs ofert na powierzenie realizacji zadania zleconego z 

zakresu administracji rządowej polegającego na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej lub 

świadczeniu nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 

powiatu sieradzkiego w 2023 roku. 

 Podjęto uchwałę w sprawie zamiaru powołania bez przeprowadzania konkursu Pana 

Piotra Gutbiera na stanowisko dyrektora Muzeum Okręgowego w Sieradzu. Wystąpiono do 

stowarzyszeń z prośbą o opinie. 

W zakresie architektury i budownictwa 

W okresie międzysesyjnym wydano ogółem 74 decyzje administracyjne w sprawach 

określonych ustawą Prawo budowlane, w tym 46 decyzji pozwolenia na budowę. Przyjęto 

421 zgłoszeń robót budowlanych nie wymagających pozwolenia na budowę. Wydano w tym 

zakresie 17 postanowień. Przeprowadzono weryfikację 58 projektów budowlanych. 

Zarejestrowano i wydano 64 dzienniki budowy.  Wpłynęło jedno zgłoszenie budowy budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego o powierzchni zabudowy do 70 m
2
. Prowadzono Rejestr 

Wniosków, Decyzji i Zgłoszeń (RWDZ) i Biuletyn Informacji Publicznej(BIP) zgodnie z 

Prawem budowlanym. Współpracowano z Powiatowym Inspektoratem Nadzoru 

Budowlanego w Sieradzu. 

W zakresie rolnictwa i ochrony środowiska  

W ramach nadzoru nad gospodarką leśną w lasach niestanowiących własności Skarbu 

Państwa przeprowadzono 37 kontroli terenowych działek leśnych. Wszczęto 26 postępowań 

administracyjnych w przedmiocie wydania decyzji nakazujących wykonanie zabiegów 

pielęgnacyjnych określonych w uproszczonych planach urządzenia lasów. Wydano 9 decyzji 

nakazujących wykonanie prac pielęgnacyjnych w lasach stanowiących własności osób 

prywatnych. Na wniosek właścicieli lasów prywatnych udzielono 6 instruktaży terenowych 

omawiających zasady przeprowadzania zabiegów pielęgnacyjnych w drzewostanach leśnych. 

Dokonano pomiaru i wycechowania drewna pozyskanego w lasach niestanowiących 

własności Skarbu Państwa w ilości ok. 63 m
3
 i wydano właścicielom lasów świadectwa 

legalności pozyskania drewna. Wydano 7 decyzji zezwalających na usunięcie drzew w myśl 

ustawy o ochronie przyrody. Przeprowadzano 9 kontroli nasadzeń zastępczych, obowiązek 
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wykonania których został nałożony w decyzjach Starosty Sieradzkiego zezwalających na 

usunięcie drzew. Kontrole prowadzono na terenie gminy Sieradz i Klonowa. Nie stwierdzono 

nieprawidłowości. Wszczęto 5 postępowań w przedmiocie umorzenia opłaty za usunięcie 

drzew. Przeprowadzono postępowanie i wydano decyzję zezwalającą na utrzymywanie psa 

rasy chart oraz dokonano wpisu do Rejestru chronionych zwierząt podlegających 

ograniczeniom przewozowym na podstawie prawa Unii Europejskiej: węża boa dusiciela. 

Wydano 2 decyzje - pozwolenia na wprowadzanie gazów i pyłów do powietrza oraz 

przeanalizowano jedno zgłoszenie na eksploatację instalacji powodującej wprowadzanie 

pyłów do powietrza. Wydano 1 decyzję w sprawie umorzenia postępowania dot. udzielenia 

zezwolenia na przetwarzanie i wytwarzanie odpadów w związku z wycofaniem wniosku oraz 

przeanalizowano 3 wnioski dot. wydania zezwolenia na wytwarzanie odpadów oraz jeden 

wniosek w sprawie zmiany zezwolenia na zbieranie odpadów. Wnioskodawców wezwano do 

usunięcia braków i złożenia wyjaśnień merytorycznych. Wszczęto z urzędu postępowanie w 

sprawie cofnięcia udzielonego spółce PROFI-EKO zezwolenia na przetwarzanie odpadów w 

ramach rekultywacji nieczynnego składowiska odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne 

w miejscowości Bartochów. W celu zebrania materiału dowodowego wystąpiono do WIOŚ 

Delegatury w Sieradzu, Prokuratury Rejonowej w Sieradzu, Komendy Powiatowej Policji w 

Sieradzu i Burmistrza Warty o przekazanie posiadanych materiałów dot. przetwarzania 

odpadów objętych udzielonym zezwoleniem. Przeanalizowano i przyjęto dwie informacje o 

zmianie danych w zakresie wielkości i rodzaju emisji w dokonanych wcześniej zgłoszeniach 

instalacji wytwarzających pola elektromagnetyczne. Informacje dotyczą instalacji stacji 

bazowej telefonii komórkowej i linii radiokomunikacyjnej. W ramach nadzoru i kontroli nad 

działalnością spółek wodnych uczestniczono w odbiorze wykonanych przez Miejsko-Gminną 

Spółkę Wodną w Błaszkach robót na rowach melioracyjnych przeprowadzonych w ramach 

dotacji pozyskanych z Urzędu Marszałkowskiego w Łodzi, W związku z pytaniami 

zgłaszanymi przez właścicieli lasów prywatnych położonych na terenie gmin: Burzenin, 

Warta i Złoczew dot. możliwości wykonania zrębu drzewostanów, które osiągnęły w trakcie 

obowiązywania uproszczonych planów urządzenia lasów minimalny wiek rębności, dokonano 

analizy zapisów dokumentacji urządzeniowych opracowanych dla obrębów położonych na 

terenie ww. gmin. Ustalono, że wykonane dokumentacje urządzeniowe nie dopuszczają 

możliwości użytkowania rębnego tych drzewostanów. W związku z powyższym wystąpiono 

do firmy Taxus UL, wykonawcy przedmiotowych dokumentacji urządzeniowych,  

o opracowanie aneksów do uproszczonych planów dla 118 obrębów ewidencyjnych.  

W zakresie geologii 

Wydano 9 decyzji w sprawie zatwierdzenia dokumentacji hydrogeologicznej ustalającej 

zasoby eksploatacyjne ujęć wód podziemnych, 5 decyzji w sprawie zatwierdzenia projektu 

robót geologicznych dla ujęć wód podziemnych. Sporządzono: 5 kopii decyzji 

potwierdzonych za zgodność z oryginałem decyzji administracyjnych, 1 zawiadomienie  

o wszczęciu postępowania, 11 pism informujących strony o możliwościach zapoznania się 

 z całym materiałem zebranym w sprawie przed wydaniem decyzji, 7 pism przekazujących do 

opinii projekt decyzji zatwierdzającej projekt robót geologicznych, 1 pismo dotyczące zmiany 

ostatecznej decyzji i możliwościach stron do zapoznania się z całym materiałem zebranym  

w sprawie przed wydaniem decyzji. 

W zakresie geodezji, kartografii, katastru i gospodarki nieruchomościami 

Wydano 38 postanowień w sprawie wyłączenia gruntów z produkcji rolnej. Wydano  

1 decyzję wyrażającą zgodę na wyłączenie gruntów z produkcji rolnej oraz wydano 3 decyzje 

naliczające opłaty z tytułu wyłączenia gruntów z produkcji rolniczej. Uzgodniono 36 

projektów decyzji o warunkach zabudowy w zakresie ochrony gruntów rolnych. Wydano  

2 decyzje ustalające gleboznawczą klasyfikację gruntów. Przeprowadzono 6 kontroli 

wykonania rekultywacji gruntów na wyrobiskach poeksploatacyjnych. Rozpatrzono 3 sprawy 
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dotyczące gleboznawczej klasyfikacji gruntów i 4 sprawy dotyczące rekultywacji gruntów.  

Odebrano etap I i II modernizacji ewidencji gruntów i budynków na obrębach Prażmów  

i Witów gm. Burzenin oraz etap I modernizacji ewidencji gruntów i budynków na obrębach 

Żelisław i Żelisław Kolonia gm. Błaszki. Odebrano i rozliczono : 

 wykonanie digitalizacji materiałów powiatowego zasobu geodezyjnego i 

kartograficznego w związku z umową zawartą pomiędzy Województwem Łódzkim a 

Powiatem Sieradzkim, dotyczącą realizacji zadania określonego w ustawie o ochronie 

gruntów rolnych i leśnych pod nazwą: „Wykonanie dokumentacji i ekspertyz z zakresu 

ochrony gruntów rolnych”, 

 zakup zestawów komputerowych, drukarek i oprogramowania w związku z umową 

zawartą pomiędzy Województwem Łódzkim a Powiatem Sieradzkim dotyczącą realizacji 

zadania określonego w ustawie o ochronie gruntów rolnych i leśnych pod nazwą: „Zakup 

sprzętu pomiarowego i informatycznego oraz oprogramowania niezbędnego do 

zakładania i aktualizowania operatów ewidencji gruntów oraz prowadzenia spraw 

ochrony gruntów rolnych”. 

Przeprowadzono postępowanie oraz podpisano umowę na skanowanie materiałów 

powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego wraz z zasileniem bazy systemu 

OŚRODEK oraz wykonanie podziału nieruchomości w celu regulacji pasa drogowego dróg 

powiatowych ul. Zakładników i ul. Rapackiego w Sieradzu. Powołano rzeczoznawców 

majątkowych w celu ustalenia wysokości odszkodowań oraz zaktualizowania opłat rocznych 

za użytkowanie wieczyste. Wprowadzono do rejestru cen nieruchomości dane ze 127 aktów 

notarialnych. Udostępniono ze zbioru rejestru cen nieruchomości 743 dane.  Wprowadzono 

723 zmiany w ewidencji gruntów i budynków na podstawie wpływających dokumentów, 

wydano 998 wypisów z rejestru ewidencji gruntów i budynków, załatwiono 54 sprawy. 

W zakresie komunikacji i transportu 

W okresie międzysesyjnym wydano 1.864 decyzje o rejestracji pojazdów, 1.193 

dowody rejestracyjne, 174 decyzje o wyrejestrowaniu pojazdów, przyjęto 787 zawiadomień 

o zbyciu pojazdów. Wydano 223 prawa jazdy oraz 26 decyzji o zatrzymaniu prawa jazdy. 

Utworzono 178 Profili Kandydata na Kierowcę. Skontrolowano 1 ośrodek szkolenia 

kierowców oraz 1 Stację kontroli pojazdów. Wydano 3 zezwolenia na wykonywanie zawodu 

przewoźnika drogowego osób i rzeczy oraz 6 wypisów, 8 zaświadczeń na przewozy na 

potrzeby własne rzeczy oraz 10 wypisów. Wydano 4 zaświadczenia o sytuacji finansowej 

przedsiębiorcy ubiegającego się o licencję wspólnotową.  Dokonano 5 zgłoszeń kandydata na 

instruktora nauki jazdy na egzamin przed komisją powołaną przez Wojewodę Łódzkiego 

oraz przedłużono ważności legitymacji instruktora nauki jazdy. W Powiecie Sieradzkim na 

dzień 22 listopada br. zarejestrowano 162.373 pojazdy. 

W zakresie inwestycji i zarządzania nieruchomościami 

Wykonywano czynności związane z bieżącym administrowaniem nieruchomości, 

naliczaniem należności za nieruchomości udostępnione z zasobu Skarbu Państwa i Powiatu 

Sieradzkiego, obsługę finansową lokali mieszkalnych należących do zasobu Skarbu Państwa. 

Nadzorowano realizację umowy o powierzenie grantu w projekcie „Dostępna Szkoła”. 

Przystąpiono do realizacji zmiany sposobu użytkowania budynku po byłej kotłowni na 

pomieszczenia magazynowe przy ul. Warneńczyka 1 w Sieradzu. Zamontowano kompensator 

statyczny dla potrzeb kompensacji mocy biernej rozdzielnicy głównej dla zasilania budynków 

A, B, C Starostwa Powiatowego w Sieradzu. Udzielono zamówienia publicznego  

w postępowaniach prowadzonych pn:  „Remont dwóch budynków, będących własnością 

Skarbu Państwa, zlokalizowanych przy ulicy Warneńczyka 1 w Sieradzu”, „Wykonywanie 

 i dostawa tablic rejestracyjnych oraz odbiór i złomowanie zużytych tablic rejestracyjnych”. 

Przygotowano i przeprowadzono dwa postępowania przetargowe, prowadzone pn. „Dostawa 

sprzętu komputerowego dla Starostwa Powiatowego w Sieradzu”. Przygotowano, 
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przeprowadzono i udzielono zamówienia publicznego pn. „Prace geodezyjno-kartograficzne”. 

Przygotowano i przeprowadzono postępowanie przetargowe pn. „Skanowanie materiałów 

powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego wraz z zasileniem bazy systemu 

OŚRODEK”. Zakupiono budynek Politechniki Łódzkiej przy Placu Wojewódzkim  

3 w Sieradzu. 

W zakresie organizacyjnym, promocji powiatu i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

Prowadzono sprawy związane z przebywającymi na terenie powiatu uchodźcami  

z Ukrainy. Na dzień 22.11.2022 r. w Domu Pomocy Społecznej zakwaterowanych było 36 

uchodźców wojennych z Ukrainy. Z prywatnego zakwaterowania na terenie powiatu 

sieradzkiego korzysta 1.063 obywateli Ukrainy. Dokonano rozliczenia środków z Funduszu 

Pomocy w zakresie zapewnienia miejsc zakwaterowania oraz wyżywienia dla obywateli 

Ukrainy za miesiąc październik. Udzielano odpowiedzi na wystosowane wnioski  

o udostępnienie informacji publicznej. Realizowano zadnia, zgodnie z przepisami Ustawy  

o cmentarzach i chowaniu zmarłych, z zakresu wydawania decyzji dotyczących sprowadzania 

z zagranicy zwłok. Prowadzono bieżące działania w zakresie rejestracji oraz udzielania 

informacji stowarzyszeniom i fundacjom. Uzgodniono z Komendą Powiatową Policji  

w Sieradzu oraz Wojskowym Centrum Rekrutacji w Sieradzu plan treningu akcji kurierskiej. 

Do Starostwa Powiatowego w okresie międzysesyjnym wpłynęło 2.748 pism w formie 

tradycyjnej (poczta, osobiście) oraz 625 za pośrednictwem Elektronicznej Platformy Usług 

Administracji Publicznej ePUAP. Członkowie Zarządu Powiatu uczestniczyli w imprezach 

pod patronatem Starosty Sieradzkiego i wydarzeniach na zaproszenie, organizowanych na 

terenie powiatu m.in.: Obchodach Narodowego Święta Niepodległości, I Powiatowym 

Przeglądzie Młodzieżowej Twórczości Patriotycznej, Jubileuszu 100-lecia chóru Lutnia  

z Warty, Ślubowaniu uczniów klasy mundurowo - policyjnej w Powiatowym Zespole Szkół  

w Warcie. Przygotowano kalendarz promocyjny Powiatu Sieradzkiego.  

W zakresie drogownictwa 

Przeprowadzono procedurę przetargową i wyłoniono wykonawcę robót dla zadania: 

,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1733E Błaszki - Maciszewice” w ramach Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Przeprowadzono procedurę 

przetargową i wyłoniono wykonawcę robót dla zadania: „Rozbiórka i budowa mostu na rzece 

Trojanówce w ciągu drogi powiatowej nr 1709E w miejscowości Gruszczyce w ramach 

zadania pn. Rozbudowa odcinka drogi powiatowej Gruszczyce – Jasionna”. Trwają prace 

związane z realizacją zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1705E Złoczew – 

Burzenin na odcinku od km 12+300 do km 17+545”. Zadanie realizowane jest z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg, przy współudziale Gminy Burzenin. Zakończono realizację zadania 

pn.: „Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 1714E w miejscowości Charłupia Mała 

poprzez wykonanie chodnika”. Wykonywano na bieżąco: remonty dróg masą na gorącą, 

remonty cząstkowe dróg masą na zimno, naprawy dróg tłuczniowych i gruntowych, naprawy 

poboczy mieszanką kamienną, ścinanie poboczy, wycinkę zakrzaczeń oraz koszenie poboczy. 

W zakresie polityki społecznej 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Sieradzu realizuje zadania dotyczące 

funkcjonowania systemu pieczy zastępczej. W rodzinnych formach pieczy zastępczej, 113 

rodzinach zastępczych i Rodzinnym Domu Dziecka, przebywa w sumie 144 dzieci. Rodziny 

zastępcze korzystają ze świadczeń na pokrycie kosztów utrzymania dzieci - w omawianym 

okresie wypłacono 150 świadczeń. Przyznawana jest również pomoc na kontynuowanie nauki 

i na zagospodarowanie dla wychowanków rodzin zastępczych i placówek opiekuńczo-

wychowawczych - 18 świadczeń. Wydano 12 decyzji administracyjnych w sprawach 

dotyczących mieszkańców domów pomocy społecznej prowadzonych przez Powiat Sieradzki, 

w tym 9 o umieszczeniu nowych mieszkańców. Wydano 2 decyzje o skierowaniu do 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Sieradzu. W okresie sprawozdawczym na 
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dofinansowanie do: turnusów rehabilitacyjnych, likwidacji barier technicznych, sportu, 

kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych, przedmiotów ortopedycznych  

i środków pomocniczych przeznaczono w sumie 67.603 zł. W ramach programu „Aktywny 

samorząd” wydatkowano 13.000 zł. W związku z udziałem w programie „Pomoc osobom 

niepełnosprawnym poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych 

wywołanych chorobami zakaźnymi” wydatkowano 12.000 zł. Ze wparcia skorzystali 

mieszkańcy gminy Błaszki. W oparciu o środki pozyskane z Funduszu Solidarnościowego 

rozpoczęto realizację usług asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej i opieki 

wytchnieniowej w ramach resortowych programów Ministra Rodziny i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa” - edycja 2022 oraz „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” - 

edycja 2022. Dla uczestników programu „W Rodzinie Najlepiej” (opiekunów  

i wychowanków rodzin zastępczych) współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego prowadzone są zajęcia logopedyczne, wsparcie w formie korepetycji 

dla dzieci i młodzieży oraz zajęcia hipoterapii. Odbywają się także spotkania utworzonej dla 

nich grupy wsparcia. 

W zakresie sytuacji na runku pracy 

Liczba bezrobotnych zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Sieradzu na 

dzień 15.11.2022 r. wyniosła 2.304 osoby, w tym 1.179 kobiet. Stopa bezrobocia wg danych 

na dzień 30.09.2022 r. wynosiła 5,3 % w powiecie, 5,6 % w województwie, 5,1 % w kraju. 

Zarejestrowano łącznie 281 osób bezrobotnych. Wyrejestrowano ogółem 218 osób w tym 112 

osób z powodu podjęcia pracy. Pracodawcy złożyli 45 ofert na 214 wolnych miejsc pracy  

i miejsc aktywizacji zawodowej. Z rejestrów wyłączono 36 osób z tytułu prac 

interwencyjnych, bonu na zasiedlenie, jednorazowych środków na podjęcie działalności 

gospodarczej, doposażenia lub wyposażenia stanowiska pracy, staży oraz szkoleń. W okresie 

międzysesyjnym w tutejszym Urzędzie zarejestrowało się 14 osób obywatelstwa 

ukraińskiego. Wpłynęły 42 powiadomienia o powierzeniu wykonywania pracy obywatelom 

Ukrainy. Od dnia 24 lutego 2022 r. w tutejszym Urzędzie zarejestrowało się ogółem 91 osób 

obywatelstwa Ukraińskiego oraz wpłynęły 492 powiadomienia o powierzeniu wykonywania 

pracy obywatelom Ukrainy. W dniu 21.11.2022 r. Komisja ds. rozpatrywania i opiniowania 

wniosków o przyznanie bezrobotnemu jednorazowych środków na podjęcie działalności 

gospodarczej oraz rozpatrywania i opiniowania wniosków o przyznanie pracodawcy 

refundacji kosztów wyposażenia lub doposażenia stanowiska pracy dla skierowanego 

bezrobotnego przyznała jednorazowe środki na podjęcie działalności gospodarczej 21 osobom 

na łączną kwotę 420.000,00 zł oraz środki na doposażenie lub wyposażenie stanowiska pracy 

jednemu pracodawcy na kwotę 23.000,00 zł. Dziękuję za uwagę” 

Uwag nie wnoszono.  

Informacja Starosty został przyjęta i stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

6. Wystąpienia przybyłych gości. 

 Głos zabrała Pani Urszula Grzelak. Na wstępie zacytowała słowa doktora Tomasza 

Rosiaka by uświadomić rolę oddziału kardiologii inwazyjnej w Sieradzu. „Po prawie 14 

latach działania, po uratowaniu setek ludzkich istnień prawdopodobnie przestanie istnieć 

Oddział Kardiologii Inwazyjnej w Sieradzu. okazuje się, że w naszym kraju polityka i 

idiotycznie pojęta ekonomia są więcej warte ni z ludzkie życie. Po latach doskonałego 

funkcjonowania oddziału leczącego stany bezpośredniego zagrożenia życia postanowiono nie 

przedłużać umowy firmie, która zapewniała fachową opiekę kardiologiczną dla około 

300.000 pacjentów. I obojętne czy Szpital Wojewódzki w Sieradzu przedłuży umowę o 3 lub 

13 miesięcy. To i tak spowoduje to nieodwracalnie brak fachowej opieki kardiologicznej w 

rejonie. Możecie słuchać zapewnienia, że powstanie nowy oddział o takim samym profilu, ale 

cytując klasyka „to z łóżkami można dom publiczny sobie otworzyć”. Mniemanie, że w 
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dziedzinie w której kompetentnego operatora trudno znaleźć, zbierze się nowy zespół w 

Sieradzu, zostawiam bez komentarza. I żeby było jasne ten post jest dlatego, że mam tutaj 

rodzinę najbliższych, a na brak pracy nie narzekam”. Pani Urszula Grzelak przedstawi swoje 

wątpliwości, jako mieszkanki. Na szczęście osobiście nie korzystała z tego oddziału, ale 

korzystała rodzina, sąsiedzi i znajomi dlatego czuje się w obowiązku zabrać głos w tej 

sprawie. W dniu 01.02.2023 r. mieszkańcy Sieradza oraz powiatu sieradzkiego zostaną 

pozbawieni opieki kardiologicznej. Dyrektor szpitala podjął decyzję o nieprzedłużaniu 

umowy najmu z firmą, dzięki której funkcjonował w szpitalu Oddział Kardiologii Inwazyjnej. 

Moim zdaniem najlepszy w szpitalu. Tym samym przestanie działać także poradnia 

kardiologiczna. Oddział zostanie przejęty przez szpital w Wieluniu. Oni to zrobili z 

entuzjazmem. Jakoś nie pamięta się o tym, że tak zwana złota godzina ratująca życie 

pacjentów jest nieosiągalna w przypadku położenia Wielunia. Ponadto podjęto inne 

kontrowersyjne decyzje. Oddział kardiologii zwykłej nie posiada ordynatora. Kardiologia 

pracuje na pół gwizdka albo i mniej. Oddział diabetologii został zmniejszony o połowę. Jakby 

cukrzyków w tym kraju ubywało. ZOL przeniesiony ze starego szpitala nie mieści się w 

nowym szpitalu.  W starym szpitalu oddział liczył 90 łóżek. Niestety w tym czasie podjęto 

decyzję o zakazie przyjmowania nowych pacjentów. Dlaczego? Tym samym zyskano 

argument, że oddział jest nierentowny i nie ma potrzeby jego funkcjonowania w starym 

szpitalu. W poprzedniej placówce były skromne warunki, ale sale dwuosobowe i spokój. W 

molochu oddział wypełniony po brzegi, zero intymności i hałas za całkiem spore pieniądze. 

Czy nowi pacjenci mają szansę na przyjęcie do tego oddziału? Obawiam się, że nie. Pan 

Dyrektor i radny w jednej osobie podjął decyzję o likwidacji starego szpitala.  Zdaniem pani 

Grzelak niszczy się dobre meble, sprzęt po dawnym ZOL-u. jakby nie można było tego 

przekazać komuś biedniejszemu. Zwróciła uwagę, że w tej placówce swego czasu 

funkcjonował oddział zakaźny i psychiatria dziecięca. Też ich nie ma. Pozostał oddział 

pulmonologiczny z gruźlicą płuc, obecnie wypełniony do granic możliwości. Ludzie leżą na 

korytarzach. Rehabilitacja stacjonarna, doskonały oddział i świetna opieka nad pacjentami. 

Wysokość pomieszczeń dostosowana do potrzeb sprzętu rehabilitacyjnego w przeciwieństwie 

do nowego szpitala. Mówimy o niektórym sprzęcie. Szanowni Państwo w kraju otwiera się 

oddziały psychiatrii dziecięcej i zakaźne a u nas się zamyka. Tym czasem lekarze bija na 

alarm. W zatrważającym tempie wracają choroby zakaźne, krztusiec, odra, błonnica, polio. 

Gdzie będziemy wozić chorych, zwłaszcza dzieci w takich przypadkach. Musimy być 

przygotowani na kolejne zakażenia. Ostatnio na przykład opisywano przypadek przywiezienia 

larw dęgi w oponach. Podróżujemy. Przez kraj przewinęło się ponad 7 milionów Ukraińców, 

którzy nie zawsze są zdrowi. W związku z tymi wątpliwościami mam parę pytań do pana 

Dyrektora. Nie wymagają one zaglądania do dokumentów. Czy konsultował Pan decyzję 

dotyczącą zakończenia współpracy z Oddziałem Kardiologii Inwazyjnej w Sieradzu ze 

Społeczną Radą Szpitala, czy odbyło się posiedzenie w tej kwestii i kiedy? Jeżeli konsultował 

Pan ten temat z poszczególnymi członkami rady, nie całością proszę odpowiedzieć z którymi. 

Jakie stanowisko wypracowała rada. Czy konsultował pan z radą decyzję o likwidacji starego 

szpitala. Dlaczego blokowano staremu szpitalowi możliwość przyjmowania pacjentów na 

ZOL. Pani Urszula skierowała osobistą dygresję do Dyrektora: niech się pan nie łudzi, że ci 

którzy wydają panu dyspozycję okażą  wdzięczność i odpłacą się awansem. Nic bardziej 

mylnego. Rzeczywistość pokazuje, że zwykle takim osobom ich rękami załatwia się parę 

brudnych spraw, wykorzystuje takie osoby, wyciska jak cytryna a potem wyrzuca w najdalszy 

kąt śmietnika historii, a mieszkańcy panu tego nie zapomną bo będą chorować. Dawno temu 

na sesji Rady Miejskiej w Sieradzu jeden z mieszkańców Monic zwrócił się do Pani 

Prezydent słowami: ty szkudniku. Chodziło tylko o kawałek drogi. jak więc nazwać osoby, 

które narażają życie i zdrowie ludzkie w imię niezrozumiałych ambicji. Warto ratować co 

jeszcze można. Proponuje, aby władze zarówno powiatu jak i miasta spotkały się z firmą, 
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skonsultowały się, być może jeszcze da się coś uratować. Sprawą warto zainteresować 

Ministra Zdrowia. Ma prawo kontroli i ma prawo udzielenia pomocy.  Pani Urszula Grzelak 

na zakończenie wystąpienia poinformowała, że jako dziennikarz przekazuje sprawę 

ogólnopolskim mediom i przy okazji wszyscy dowiedzą się o co tak naprawdę chodzi i kto za 

tymi decyzjami stoi.  

 Głos zabrała pani Anna Kowalczyk Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego 

Oddział w Sieradzu. poinformował, że 15.09.2022 złożyła pismo skierowane do radnych 

powiatu sieradzkiego. W piśmie w imieniu oddziału prosiła o zapoznanie się ze sprawą pani 

Zuzanny Kuran, która z miejscowości do miejscowości musiał poruszać się na piechotę, 

ponieważ dyrektor nie wskazał jej środka lokomocji jakim ma się tam przemieszczać.   

W piśmie tym, prosiła o wsparcie działań oddziału w celu udzielenia pomocy pani Kuran. 

Pani Kowalczyk nie wie, jak radni odczytali to pismo, że stało się ono skargą. My nie 

składaliśmy skargi na Panią Dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego, my 

prosiliśmy tylko i wyłącznie o wsparcie. Na głosy radnego Macieja Sulgana, który w tej 

sprawie wypowiadał się na sesjach nie było odzewu, więc nie widzi powodu by państwo radni 

zajmowali się skargą, której nie ma. Ponadto pani Kowalczyk chce by interpelacje radnych i 

odpowiedzi na te interpelacje były umieszczane systematycznie i niezwłocznie. Według pani 

Kowalczyk cześć interpelacji zawiera tylko tytuł, nie było tekstu interpelacji i odpowiedzi 

pojawiały się po kilku miesiącach. Dwie interpelacje radnego Macieja Sulgana są 

pozostawione bez częściowej odpowiedzi. Jest jedno pismo, z którego wynika że szczegółowe 

odpowiedzi znajdują się w załączonych pismach dyrektorów placówek oświatowych i tych 

pism nie ma. Jako mieszkanka chce mieć dostęp do pełnych informacji.   

 Głos zabrała pani Danuta Janczak Tomaszewska. W nawiązani do wypowiedzi pani 

Grzelak dodał, że jest wstrząśnięta informacją, że kardiologia inwazyjna która jest perełką 

Sieradza ma zostać zlikwidowana.  Pani Danuta zna wiele osób, które zostały uratowane na 

tym oddziale. Korzystając z możliwości chce zaapelować, wręcz zażądać by te sprawy były 

przeprowadzone transparentnie, a jeśli już zostały podjęte jakieś decyzje by spróbować je 

zmienić.  

 

7. Wystąpienia radnych. 

 Radny Jacek Walczak nawiązując do wypowiedzi poprzedniczki stwierdził, że 

informacja o możliwym zlikwidowaniu oddziału kardiologii inwazyjnej również go 

zaskoczyła. Radny był w radzie społecznej szpitala przez kilka długich lat i dużo mniej 

poważne decyzje były tam dyskutowane, więc nie wyobraża sobie żeby tego typu decyzje nie 

były dyskutowane.  Radny zadał pytanie czy zebrani zdają sobie sprawę z tego ile trzeba było 

czasu w przeszłości żeby taki Oddział Kardiologii Inwazyjnej w Sieradzu utworzyć, ile trzeba 

było czasu by doczekać się ratunku dla 27.000 osób w sieradzkim szpitalu. To jest tak, jakby 

70% mieszkańców Sieradza miało tam otrzymać pomoc, a przecież to nie jest prawda, nie 

tylko mieszkańcy powiatu sieradzkiego tu otrzymywali pomoc, ale również powiatów 

ościennych. Teraz łatwą ręką można wyrzucić do kosza pracę setek ludzi i całe dokonania, 

które były do tej pory. Radny stwierdził, że pieniądze to nie wszystko. Nie wystarczy 

przeznaczyć pieniądze by zorganizować coś takiego, jak w tej chwili funkcjonuje, a można to 

bardzo szybko stracić. Radny przestrzega przed szybką i pochopną działalnością w takiej 

sferze, która ma wpływ bezpośredni na życie ludzkie. To nie są jakieś dywagacje na temat 

tego co mogłoby się zdarzyć gdyby. To jest ratunek dla setek jak nie tysięcy ludzi. Każdy 

może tam trafić. Tego typu przypadłości kończą się zgonami, gdy nie doczekamy pomocy w 

szybki sposób. Radny zachęca do odrobiny refleksji. Klub Ziemia Sieradzka poczynił starania 

złożenia do porządku obrad sesji swojego tekstu projektu uchwały. Był to tekst bardzo bliski 

temu, co zostało przyjęte przez Radę Miejską w Sieradzu. Na dzisiejszej sesji ma być przyjęte 

stanowisko, gdzie niektórym by się wydawało, że o bardzo podobnej treści, ale absolutnie 
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odbiegające od tego, co było podstawą do tego żeby Radni Ziemi Sieradzkiej złożyli własny 

projekt.  Odnosząc się do stanowiska, jakie będzie głosowane, radny stwierdził, że nie podoba 

mu się forma. Nie ma tego, co najważniejsze, czyli apelu do organu założycielskiego o 

rozsądek. Nie ma podziękowań dla tych ludzi, którzy z narażeniem swojego zdrowia ratowali 

życie innych. Nie ma tutaj mowy o długookresowości działania, a powinna być. Sęk w tym, 

że tego typu działalności nie można przygotowywać na 3 miesiące do przodu. Trzeba ją 

planować na kilka lat do przodu. W związku z tym radni wyrażają swoje niezadowolenie ze 

zmiany ich projektu uchwały na stanowisko, ponieważ nie ma tam najważniejszych punktów. 

Radny ma nadzieję, że w punkcie następnym zostaną wprowadzone propozycje Klubu Ziemi 

Sieradzkiej. Na zakończenie radny Jacek Walczak dodał, że nie odbiera wcale kompetencji 

obecnemu dyrektorowi szpitala. Wie jakie to jest odpowiedzialne zajęcie i działalność, wie że 

ma swobodę w swoim postępowaniu i musi opierać się na działalności również finansowej  

i organizacyjnej, ale szpital to nie fabryka butów czy wbijanie gwoździ. To jest opieka nad 

tysiącami ludzi, którzy tej opieki potrzebują lub będą potrzebowali. Trzeba tu specjalnej  

i długoterminowej opieki stąd apel o rozsądek i poważne zastanowienie się nad 

wzmocnieniem stanowiska, które zostało przedłożone radnym. Było coś innego na wejściu  

a jest coś zupełnie innego na wyjściu. Jeśli 30 minut starczyło, żeby zmienić coś bardzo 

ważnego w coś mdłego to radny zaproponuje przerwę i ma nadzieję, że kolejne 30 min 

pozwoli na to by wypracować doniosłe stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego.  

 Radny Daniel Joachimiak stwierdził, że jest w tej wyjątkowej sytuacji, że jest również 

dyrektorem Szpitala Wojewódzkiego w Sieradzu. Zanim zacznie odpowiadać na pytania 

zadane przez panią Urszulę Grzelak wyjaśnił, że zawsze dla dyrekcji i to nie ważne czy była 

to poprzednia dyrekcja, obecna czy będzie kolejna, rzeczą najważniejszą jest dbanie o to by 

zapewnić jak najlepszą opiekę medyczną i to nie ulega żadnej wątpliwości. Jednocześnie 

gdzieś z tyłu głowy mając bilans finansowy. Szpital ma leczyć a nie zarabiać i taką polityka 

się kieruje. Odnosząc się do pytań radny wyjaśnił, że poprzedni ordynator kardiologii pan dr 

Ruszkowski odszedł  na emeryturę. Od tego momentu poszukiwany jest lekarz, który mógłby 

być ordynatorem. Do tego czasu pełniącym obowiązki ordynatora jest dr Zając, czyli oddział 

posiada ordynatora na ten moment. Jeśli chodzi o zmniejszenie liczby łóżek to jest to 

niezrozumiałe, ponieważ w niedalekiej przeszłości został otworzony wyremontowany oddział 

kardiologii, który pracuje prawie w 100%. Nigdy nie było sytuacji takiej, że pacjent został 

odesłany z SOR-u z powodu braku łóżka. Każdy pacjent był przyjmowany. Oprócz oddziału 

kardiologicznego, który jest oddziałem jakby o profilu internistycznym są jeszcze cztery 

oddziały internistyczne, więc ci pacjenci są w stanie się pomieścić. Kolejna rzecz, oddział 

diabetologii, szpital posiada kontrakt na 12 łóżek, natomiast szpital pracuje na 30 łóżkach. 

Jest tu ta sama sytuacja, że nigdy nie było tak żeby pacjent nie został przyjęty z powodu braku 

miejsc. Jeśli chodzi o ZOL, w nowej lokalizacji szpital dysponuje 63 łóżkami w bardzo 

wysokim standardzie. Są sale trzyosobowe w zupełnie innym standardzie niż w starym 

szpitalu. Dodatkowo jest przygotowane klika pomieszczeń izolacyjnych aby spełniać  

wygórowane normy ochrony zdrowia. Odnośnie intymności i hałasu nie bardzo wiadomo o co 

chodzi, ponieważ oddział ma 1000m
2
, jest oddziałem dużo większym na którym nie ma 

hałasów i pacjenci nie leżą na korytarzach. Ponadto w lokalizacji na ul. Nenckiego ZOL 

funkcjonował tak naprawdę na 40 łóżkach. Od momentu wybuchu pandemii, czyli od prawie 

3 lat tych pacjentów nie było. To nie jest tak, że ktoś wstrzymywał przyjęcia, po prostu nie 

było pacjentów. Na pewno wina nie leży po stronie szpitala. Obecnie na dzień dzisiejszy w 

lokalizacji Armii Krajowej jest 59 pacjentów. Ci pacjenci nagle się zjawili. Też nie wiadomo 

z czego to wynika, być może rodziny zauważyły w jakich warunkach ci pacjenci przebywają. 

Warunki są bardzo dobre. Poza ty dostępność do udzielenia świadczeń zdrowotnych jest 

nieporównywalna. Radny Daniel Joachimiak odniósł się również do szczegółowych pytań:  
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- Czy to prawda, że szpital był zwolniony przez miasto w całości z podatku od 

nieruchomości? Wyjaśniając, radny stwierdził, że za jego kadencji dyrektora nie. Z tego co w 

między czasie udało się ustalić z Dyrektorem Wardęgą, który współpracuje ze szpitalem od 

lat to około 20 lat temu mogło mieć miejsce takie coś. Natomiast na dzień dzisiejszy takiej 

sytuacji nie ma. 

- Dlaczego niszczy się sprzęt po ZOL-u w starym szpitalu zamiast przekazać innym 

potrzebującym? Wyjaśniając, radny stwierdził, że przez tydzień trwały prace mające na celu 

przewiezienie rzeczy używanych na ZOL-, mowa tu między innymi o łóżkach, meblach, 

ubraniach itp. Rzeczach. Wszystko co nadawało się do dalszego wykorzystania zostało 

przewiezione do nowej lokalizacji, natomiast to co się nie nadawało zostało poddane kasacji.  

- Dlaczego blokowano staremu szpitalowi możliwość przyjmowania pacjentów na ZOL  

i pozostałe oddziały? Radny już wcześniej wyjaśnił, że nie posiada takiej wiedzy, wiec nie 

będzie się do tego ustosunkowywał.  

-Czy konsultował Pan z radą społeczną decyzję o likwidacji starego szpitala? Wyjaśniając, 

radny stwierdził, że właścicielem szpitala jest Urząd Marszałkowski, więc Urząd jest 

zarządcą. Dyrektor jest użytkownikiem. Decyzja o likwidacji znacząco wybiega poza 

możliwości dyrektora. Dyrektor nie ma co konsultować, dlatego że nie jest władny, poza tym 

Dyrektor nie ma za cel zlikwidowania starego szpitala. Radny dodał, że Pani Grzelak była na 

rozmowie w sprawie przeniesienia szpitala i wówczas dyrektor wyjaśniał, że nie jest to 

zamknięcie szpitala a przeniesienie działalności na ul. Armii Krajowej. Ma to bezpośredni 

związek z tym, że znacząco ulegają poprawie udzielane świadczenia. I widać to w momencie 

przeniesienia już jednego z oddziałów czyli ZOL-U. Pacjenci maja szeroki dostęp do 

wszelkiego rodzaju diagnostyki obrazowej, laboratoryjnej, 24-godzinny dostęp do wszelkiego 

rodzaju specjalistów we wszystkich rodzajach specjalizacji, które posiada sieradzki szpital. 

Coś czego nie było na ul. Nenckiego. 

- Czy konsultował Pan decyzję zakończenia współpracy z oddziałem kardiologii inwazyjnej w 

Sieradzu z Radą Społeczną? Wyjaśniając, radny stwierdził, że nie konsultował, ponieważ 

takiej decyzji nigdy nie było.  

- Czy odbyło się posiedzenie rady w tej kwestii? – Nie odbyło się, ponieważ nie było tematu. 

- Czy konsultował Pan ten temat z poszczególnymi członkami – Nie było takiej potrzeby. 

- Jakie stanowisko wypracowała rada – Też takiej potrzeby nie ma, bo nie było takiego 

stanowiska. 

 Radny Daniel Joachimiak wyjaśnił, że kardiologia interwencyjna była prowadzona 

przez 14 lat prze firmę Nafis, teraz firma zmieniła nazwę na AHP, umowy były przedłużane 

w różnej konfiguracji, 8 lat, 4 lata, rok i teraz zostało zaproponowane przedłużenie umowy na 

13 miesięcy. Zgodnie z uchwał Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącą gospodarowania 

nieruchomościami dyrektor jest zobligowany ustawą o zamówieniach publicznych do tego by 

w przypadku chęci wydzierżawienia pomieszczeń czy to pod kardiologię inwazyjną czy pod 

każdą inną do przeprowadzenia procedury przetargowej. To nie jest tak, że można z wolnej 

reki przedłużyć umowę aktualnie działającej firmie AHP. Ponad miesiąc temu pojawiło się 

ogłoszenie o wydzierżawieniu pomieszczeń, 21 dni było dostępne na stronie, wpłynęła jedna 

oferta firmy AHP, z którą w dniu wczorajszym dyrektor podpisał umowę. Pacjenci mają i od 

01.12.2022 nadal będą mieli zapewnioną opiekę kardiologii inwazyjnej. Umowa został 

podpisana na okres 3 miesięcy mimo tego, że szpital oferował umowę na 13 miesięcy. Z racji 

tego, że jest to bardzo krótki okres, na początku grudnia będzie ogłaszana kolejna procedura 

przetargowa i będą prowadzone rozmowy z firmą tak by dalej utrzymać współpracę i 

utrzymać oddział w takiej czy innej formie.  

Radny Konrad Wilczyński  stwierdził, że trzy miesiące to faktycznie jest krótki okres 

czasu dlatego zwrócił się do radnego z zapytaniem jaki jest plan działania sytuacji, kiedy nikt 

się nie zgłosi do prowadzenia takiego oddziału. Radny zapytał czy szpital jest zabezpieczony 



15 

 

finansowo na to, żeby wyposażyć oddział w taki sprzęt i móc funkcjonować. Czas realizacji 

zamówienia takiego sprzętu to około rok. Radnemu nie do końca chce się wierzyć, że to była 

w 100% decyzja dyrektora. Sieradzki szpital stoi trochę pod bramką, ponieważ jeśli firma nie 

zgłosi się z własnym sprzętem to szpital nie jest w stanie w pełni funkcjonować i 

zabezpieczyć opieki wszystkim pacjentom.  

Radny Daniel Joachimiak wyjaśnił, że firma AHP jest dysponentem kontraktu z 

Narodowym Funduszem Zdrowia. To nie jest tak, że z dnia na dzień mogą zaprzestać 

działalności w zakresie kardiologii inwazyjnej. Są zobligowani kontraktem do pracy na 

terenie Powiatu Sieradzkiego, dlatego radny prosi aby wykazać się cierpliwością, będą 

prowadzone rozmowy z firmą na temat dalszej współpracy.  Jeśli chodzi o warunki zostaje to 

jeszcze w sferze tajemnicy, ale jeśli będą jakiekolwiek ustalenia to zostaną one przekazane. 

Na dzień dzisiejszy szpital nie ma zabezpieczenia na wyposażenie takiego oddziału. 

Radny Michał Wzgarda zapytał czym mieszkańcy powiatu zasłużyli sobie na takie 

traktowanie. Na ostatniej sesji podejmowane było stanowisko na temat CPK i kolei dużych 

prędkości. Miesiąc temu była na ten temat dyskusja, że gospodarstwa mieszkańców powiatu 

zostaną pocięte przez kolej, a najlepsze ziemie zostaną zabrane pod tą inwestycję, najbardziej 

dotyczy to Gminy Wróblew oraz Gminy Błaszki, ponieważ tam są najbardziej żyzne gleby. 

Zamknie się przez to wiele działalności gospodarczych i zniszczy dorobek życia wielu 

pokoleń. Na ostatnich posiedzeniach komisji omawiany był budżet Powiatu Sieradzkiego na 

rok 2023 i okazuje się, że ze względu na znaczne ograniczenie dochodów przeznaczonych dla 

samorządów, powiat będzie zmuszony znacznie ograniczyć inwestycje. Wczoraj dociera 

informacja, że na domiar złego próbuje się zlikwidować najlepszy oddział w sieradzkim 

szpitalu. Rady dodał, że nie ma chyba na sali osoby, która bezpośrednio bądź pośrednio z tym 

oddziałem związana. Każdy ma rodzina lub znajomych, którym ten oddział uratował życie.  

Radny apeluje i prosi o refleksję nad tym tematem, pewne otrzeźwienie i wyciągnięcie 

wniosków co tak naprawdę się dzieje i o co w tym wszystkim chodzi.  

Radny Grzegorz Wardęga zabierając głos stwierdził, że jest pracownikiem szpitala od 

samego początku. Pracuje w nim od stycznia 1987 roku. Zna ten szpital od momentu 

powstawania. Jest z nim związany przez większość swojego życia i zawsze dobro szpitala 

leżało mu na sercu. Uczestniczył w jego gorszych i lepszych okresach. Problem kardiologii, 

który wypłynął jest problemem którym dyrekcja zajmuje się od co najmniej 20 lat. Szpital 

miał wizję, jeszcze jako szpital dla województwa sieradzkiego, żeby prowadzić działalność 

szerszą niż zwykły szpital powiatowy. To tutaj miała być sprowadzana kompleksowa między 

innymi działalność kardiologiczna. Tak się składa, że jest taki oddział, jest poradnia,  

diagnostyka z rozbudowaną kardiologią,  jest oddział intensywnej opieki anestezjologicznej i 

opieki medycznej. Brakowało szpitalowi kardiologii inwazyjnej. Od zawsze, kiedy radny 

Walczak był członkiem rady społecznej, szpital w swoich działaniach długofalowych taką 

działalność również musiał przywidywać. Wtedy doszło do utworzenia oddziału, nie było na 

to pieniędzy i wolna przestrzeń, którą szpital mógł przedstawić na taką działalność została 

wykorzystana, zagospodarowana. Dotychczasowa 14-letnia współpraca jest znakomita, 

świetnie się układa i nigdy nie było problemu z oddziałem prywatnym, który wynajmował od 

szpitala pomieszczenia. Oddział korzysta z całego bogactwa jakim jest tak wielki szpital, 

korzysta z szpitalnego laboratorium, diagnostyki obrazowej, instalacji tlenowej, oddziału 

OIOM-u  czy opieki pielęgniarskiej. Szpitalni lekarze również prowadzą konsultacje na tym 

oddziale. Szpital posiada infrastrukturę techniczna, dzięki której taki oddział może 

funkcjonować np. potrójne zabezpieczenie energii elektrycznej, podwójne zabezpieczenie w 

wodę i w ogrzewanie. Na marginesie mówiąc są to elementy, których nie ma na ul. 

Nenckiego. Tam nie da się prowadzić działalności medycznej na dłuższy czas nie 

dostosowując go w takie elementy. W szpitalu na ul. Armii Krajowej wszystko jest, są duże 

powierzchnie. Działalność prowadzoną w tych dwóch lokalizacjach można prowadzić w 
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jednym miejscu. Jest to plan mający na celu koncentrację działalności w jednym budynku. 

Radny Wardęga wracając do tematu kardiologii poinformował, że jest to świetnie działający 

oddział. Pomógł setkom ludzi. Ale jako wieloletni pracownik nie może się zgodzić z tym że 

mowa jest tu tylko o jednym oddziale. Szpital ma ponad 20 oddziałów i wszędzie świadczy 

opiekę już nie dla setek ludzi, ale dziesiątki tysięcy ludzi. Nie można myśleć tylko o jednym 

oddziale. Pozostałe oddziały korzystają ze znacznie gorszego finansowania. Tak się składa, że 

na kardiologie inwazyjną i na stację dializ – są to dwa oddziały prywatne w szpitalu, są 

najlepsze kontrakty. 20 lat temu zostały podpisane przez spółki podmioty prywatne. Żaden 

dyrektor szpitala ni może w perspektywie długofalowej dbając o strategię i rozwój szpitala 

przystać na warunki takie jak zostaliśmy postawienie latem przez kardiologią, że żądają żeby 

podpisać umowę na 10 a najlepiej na 20 lat. Dyrektor jednostki publicznej nie może podjąć 

takiej deklaracji.  Stąd próba dogadania się co do krótszego okresu. Radny Wardęga 

przytoczył zapis z projektu uchwały jaki zaproponował radny Walczak tj. „Wyraża się 

zdecydowaną opinię, że brak tego konkretnego oddziału w dotychczasowej formule jako 

niepublicznego ZOZ spowoduje znaczne pogorszenie opieki zdrowotnej w powiecie 

sieradzkim oraz narazi wielu mieszkańców na utratę zdrowia i życia”. Zdaniem Radnego 

Grzegorza Wardęgi to jest nieprawda. To by oznaczało, że szpitale jako jednostki publiczne 

nie nadają się do prowadzenia takiej działalności. Szpitale, szkoły, domy pomocy społecznej. 

Wszystko mamy sprywatyzować? To jest krok idący absolutnie daleko i jako radni 

reprezentujący wszystkich mieszkańców nie można Siena takie stanowisko zgodzić.  

Radny Konrad Wilczyński zabierając głos stwierdził, że przykro iż nastała taka 

narracja i chodzi tylko o pieniądze. Zapytał czy radny miał możliwość wydania dużych 

pieniędzy i zdobycia specjalistów, profesorów, doktorów którzy niestety ściągają też również 

pieniądze a płacić bardzo mało i wtedy kogo ściągamy?  Niestety ci specjaliści nie zawsze idą 

tak społecznie i nie myślą o pieniądzach. Jeśli ktoś kontraktował 20 lat temu i umiał to zrobić 

i prywatne instytucje dają sobie rade  jeszcze korzystając z publicznych szpitali to pieniądze 

cały czas są w szpitali. Radny uważa że myślenie pana Wardęgi i porównywanie tego 

wszystkiego jest błędne. Wartość ludzka jest ponad wszystko. Czy coś złego jest w 

prywatnym szpitalu? Prawie każdy był prywatnie u lekarza, mimo że Narodowy Fundusz 

Zdrowia ma zagwarantowane świadczenia. Okazuje się, że prywatnie są lepsze świadczenia. 

Radny Konrad Wilczyński nie mówi, ze trzeba wszystko sprywatyzować, ale narracja radnego 

wychodzi niestety z Nowogrodzkiej. Jest to wychodzenie polityczne i teraz nie jest pan z 

mieszkańcami powiatu sieradzkiego, wieruszowskiego, wieluńskiego. Radny uważa, że mimo 

wszystko zarobki idą również za fachowcami.  

Radny Daniel Joachimiak stwierdził, że na początku rozmowy wybrzmiała informacja, 

ze najlepszym z oddziałów, który funkcjonuje w Szpitalu Wojewódzkim w Sieradzu jest 

kardiologia inwazyjna pod nazwą Nafis lub AHP. Radny jako dyrektor szpitala nie może się z 

tym zgodzić, ponieważ wychodzi na to, że pozostałe oddziały do niczego się nie nadają. Tak 

nie jest. Radny szanuje pracę jaka jest świadczona na oddziale ale to nie może tak brzmieć, że 

na terenie szpitala wojewódzkiego w Sieradzu jedynym dobrym i bardzo dobrym oddziałem 

jest kardiologia inwazyjna.  Odnosząc się do kwestii finansowych radny wyjaśnił, że szpital 

stara się pozyskać specjalistów z górnej półki i zdaje sobie sprawę z tego, że wiąże się to ze 

sporymi wydatkami. Udało się nawiązać współpracę z panem Jackiem Śmigielskim 

profesorem z zakresu chirurgii. Tydzień temu udało się nawiązać współpracę z profesorem 

Janickim, który był konsultantem krajowym w zakresie onkologii piersi. Jako ten, który 

rozpoczynał całą procedurę z powstaniem amazonek. Radny stwierdził, że szpital stara się 

pozyskiwać lekarzy mając na uwadze obciążenie finansowe. 

Radny Jacek Walczak zabierając głos zasugerował, aby przejść do punktu kolejnego 

porządku posiedzenia, ponieważ dyskusja dotyczy punktu 8. Radny dodał, że Klub Ziemia 

Sieradzka w żaden sposób nie chce oceniać działalności szpitala jako takiego, wręcz 
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przeciwnie radni są za tym żeby współpraca podmiotu prywatnego z podmiotem publicznym 

trwała dalej dla zdrowia wszystkich mieszkańców. Nikt nie wymyślił nic lepszego niż 

zarządzanie prywatne. Zarządzanie prywatne nie podlega polityce w taki stopniu jak 

zarządzanie publiczne i to jest najważniejsza kwestia. Zdaje się, że oddział kardiologii 

zaczyna podlegać ocenie publicznej i polityczne i to jest nie miłe.  Żaden z radnych nie chce 

deprecjonować działalności dotychczasowej szpitala, radni są po to żeby przekonać do tego 

by dalej była dobra wzajemna współpraca. Jeśli w uchwale miejskiej pojawia się podmiot 

prywatny i to tak bardzo przeszkadza to można było skreślić to jedno słowo a nie wyrzucać 

do kosza całą uchwałę, która zdaniem radnego była bardzo dobra. W następnym punkcie 

radni zaproponują kilka najważniejszych punktów do dopisania w stanowisku Rady, nie 

faworyzując podmiotu z nazwy i nie faworyzując podmiotu publicznego czy prywatnego. 

Należy się skupić na działalności kardiologii interwencyjnej. Radni chcieliby wzmocnić 

pozycję dyrektora szpitala, chcą zaapelować do organu założycielskiego samorządu 

województwa łódzkiego ażeby właśnie w Sieradzu dalej działała mocna kardiologa 

inwazyjna. Czy ona będzie w takiej czy innej formie to już nie nam rozstrzygać – stwierdził 

radny Walczak. Potrzeba dużo czasu by doprowadzić wszystko do końca i nie można 

pozwolić na to, by umierali ludzie w okresie niebytu kardiologii inwazyjnej, tylko dlatego że 

komuś coś się nie podoba. Radny zawnioskował przejęci e do punktu następnego i o 

wprowadzenie kilku punktów do stanowiska albo ogłoszenie przerwy w obradach. 

Radny Michał Terka zgodził się z radny m Jackiem Walczakiem o zakończeniu 

punkty. Temat kardiologii był żywo omawiany podczas sesji miejskiej w Sieradzu, radni 

powiatowi mają to szczęście, że dyrektor jest na posiedzeniu i mogą zaczerpnąć wiedzy z 

pierwszej ręki.  

Radny Tomasz Baliński  jest przeciwny likwidacji kardiologii inwazyjnej w Sieradzu. 

Dzięki pomocy jaką tam zaoferowano bratu radnego doszedł on do zdrowia, a 

prawdopodobnie nie zdążyłby dojechać do Wielunia. Służba zdrowia nie ma barw 

politycznych i radny będzie głosował zgodnie z własnym sumieniem. Życzy dyrektorowi 

szpitala powodzenia i proponuje kierowaniem się rozsądkiem i własnym sumieniem. 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk podsumowując ten punkt stwierdził, że 

powiedzenie Wincentego Witosa ma tu doskonałe znaczenie: „razem możecie dokonywać 

cudów, osobno nie jesteście zdolni do niczego”. Jeśli 14 lat dobrej współpracy między 

podmiotem prywatnym i podmiotem publicznym dobrze służyło mieszkańcom powiatu 

sieradzkiego jak i okolicznym powiatom to należy zrobić wszystko żeby takowa współpraca 

został utrzymana. 

 

8. Stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie opieki kardiologii inwazyjnej  

i angiologii w Szpitalu Wojewódzkim im. Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego  

w Sieradzu.  

  Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk zaprezentował projekt stanowiska w tej 

sprawie: „ Stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie opieki kardiologii inwazyjnej i 

angiologii w Szpitalu Wojewódzkim im. Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego w 

Sieradzu. Rada Powiatu Sieradzkiego wyraża poparcie dla dalszego realizowania opieki 

kardiologicznej i angiologicznej w ramach odrębnego oddziału kardiologii inwazyjnej i 

angiologii w Szpitalu Wojewódzkim Im. Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego w 

Sieradzu. Dotychczasowe i profesjonalne usługi świadczone przez wykwalifikowany i 

doświadczony personel medyczny pracujący w obecnej formule zapewnia mieszkańcom 

powiatu sieradzkiego właściwy i oczekiwany standard opieki medycznej  Koniecznym staje 

się fakt wyrażenia sprzeciwu przez Radę Powiatu Sieradzkiego wobec sygnałów zaprzestania 

opieki w dotychczasowym kształcie. Jest ona bowiem niezwykle istotna dla poczucia 

bezpieczeństwa dla mieszkańców Powiatu Sieradzkiego”.  
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  Radny Jacek Walczak po przeanalizowaniu projektów uchwał oraz stanowiska Rady  

zaproponował by wprowadzić trzy dodatkowe zapisy. Mianowicie zdaniem radnego powinien 

być apel i powinien wybrzmieć apel do organu założycielskiego, nie ma wniosku o 

długookresowość działalności które jest kluczowe dla każdej działalności a zwłaszcza tak 

specjalistycznej. Żadne 3 miesiące, to powinno być co najmniej 5 lat. Ponadto nie ma adresata 

tego stanowiska. Jeśli nie będzie tych trzech rzeczy to będzie to miałkie stanowisko. Radny 

przedstawił dodatkową propozycję zapisu: „W imieniu Powiatu Sieradzkiego wyraża się 

konieczność realizacji i opieki kardiologicznej inwazyjnej jako opieki długookresowej i 

przewidywalnej  na przestrzeni co najmniej kilku lat”. Jest to zdanie które pokazywało by że 

chodzi o długookresowość. „Apelujemy do organu założycielskiego szpitala to jest samorządu 

Województwa łódzkiego o utrzymani kardiologii inwazyjnej jako opieki dla mieszkańców 

powiatu sieradzkiego.” Radny uważa, że nie odbiera się kompetencji dyrektorom szpitala, 

wzmacnia się jego chęci. Apel powinien trafić do Województwa Łódzkiego, do Samorządu 

Województwa oraz Ministra Zdrowia. 

  Radny Maciej Sulgan  zapytał dlaczego nie można podpisać umowy na 10 czy 20 lat 

skoro kiedyś było podpisane na 8 lat. Przedłużanie umowy z roku na rok nie jest niczym 

dobrym.  

  Wicestarosta Kazimiera Gotkowicz stwierdziła, że powiat jest administratorem 

mieszkań należących do Skarbu Państwa i ktoś kto podpisuje umowę najmu podpisuje umowę 

na 3 lata. To też jest poważna decyzja. Na pewno jest zarządzenie Marszałka dotyczące 

wynajmu nieruchomości i dyrektor szpitala nie może podejmować innych decyzji niż te które 

są zapisane w ustawie. Wszystkim zależy na tym, żeby oddział kardiologii inwazyjnej był w 

Sieradzu. Jeśli umowy były przedłużane co rok i to funkcjonowało to radna zapytała co się 

takiego stało, co by to zmieniało i skąd taki niepokój. Zarządzenie Marszałka niewątpliwie 

obowiązuje jeśli chodzi o terminy wynajmu.  

  Radny Daniel Joachimiak wyjaśnił, że wydzierżawienie długoterminowe odbywa się 

w drodze przetargu zgodnie z zamówieniami publicznymi. Czyli umowa która zostanie 

podpisana na przykład na 10 lat nie może przez ten okres zostać zmieniona. Firma 

podpisująca umowę na dzierżawę ma zawartych dodatkowych kilka umów np. na 

zapewnienie sprzątania, posiłki, transport medyczny, usługi w zakresie radiologii, 

laboratorium, usługi w zakresie anestezjologii, w zakresie techników radiologii. Są to umowy 

towarzyszące i są zawierane na taki sam okres jak umowa główna. Dlatego problematycznym 

jest zawieranie umów na długie okresy, kiedy nie można przewidzieć pewnych rzeczy. 

Oprócz lekarzy i pielęgniarek pracujących na kardiologii inwazyjnej pracują również 

anestezjolodzy i technicy radiologii. Są to pracownicy szpitala.  

  Radny Jacek Walczak zabierając głos stwierdził, że właśnie dlatego w propozycji 

zmiany stanowiska nie jest mowa o długości tylko o okresie kilkuletnim, ponieważ nie można 

odbierać kompetencji dyrektorowi. Ale apelując do Samorządu Województwa Łódzkiego 

zwraca się uwagę, ze tego typu działalność powinna opierać się o długoterminowość. Jak ta 

długość będzie wyrażona to tego radni nie chcą narzucać. Jeśli to będzie 5 lat to dobrze ale 

jeśli 3 to też dobrze, ale na pewno nie jest dobrze, że co rok ogłasza się przetarg. Prowadzenie 

działalności tak wysoce specjalistycznej nie może opierać się na trzymiesięcznym kontrakcie.    

  Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk o godz. 13.29 ogłosił 15 minutową 

przerwę w obradach. Obrady wznowiono o godz. 13.46.  

  Wiceprzewodniczący odczytał wypracowane stanowisko: „Sieradz, dn. 29 listopada 

2022 roku. Stanowisko Rady Powiatu Sieradzkiego w sprawie opieki Kardiologii 

Inwazyjnej i Angiologii w Szpitalu Wojewódzkim im. Prymasa Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Sieradzu. Rada Powiatu Sieradzkiego wyraża poparcie dla dalszego 

realizowania opieki kardiologicznej i angiologicznej w ramach odrębnego oddziału 

kardiologii inwazyjnej i angiologii w Szpitalu Wojewódzkim im. Prymasa Kardynała Stefana 
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Wyszyńskiego w Sieradzu. Dotychczasowe i profesjonalne usługi świadczone przez 

wykwalifikowany i doświadczony personel medyczny pracujący w obecnej formule zapewnia 

mieszkańcom Powiatu Sieradzkiego właściwy i oczekiwany standard opieki medycznej.  

Koniecznym staje się fakt wyrażenia sprzeciwu przez Radę Powiatu Sieradzkiego wobec 

sygnałów zaprzestania opieki w dotychczasowym kształcie. Jest ona bowiem niezwykle 

istotna dla poczucia bezpieczeństwa mieszkańców Powiatu Sieradzkiego. Także ta 

okoliczność powoduje, że zawarcie umowy najmu, gwarantujące niezmienność 

dotychczasowej opieki nie może nastąpić na krótki okres. W imieniu mieszkańców powiatu 

sieradzkiego wyraża się konieczność realizacji opieki kardiologicznej interwencyjnej, jako 

działalności długookresowej i przewidywalnej na przestrzeni kilku lat. Rada Powiatu 

Sieradzkiego apeluje do organu założycielskiego tj. samorządu Województwa Łódzkiego o 

utrzymanie kardiologii inwazyjnej dla mieszkańców powiatu sieradzkiego. Do wiadomości: 
Minister Zdrowia, Marszałek Województwa Łódzkiego, Sejmik Województwa Łódzkiego, 

Dyrektor Szpitala im Prymasa Stefana Kardynała Wyszyńskiego w Sieradzu”  
Uwag nie wnoszono. Stanowisko zostało poddane pod głosowanie: 

 ZA (19 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof 

Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Daniel Joachimiak, Michał Terka, Grzegorz Wardęga 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Stanowisko zostało przyjęte. 

  Starosta Sieradzki Mariusz Bądzior podziękował za jednomyślność w tej kwestii. 

Poinformował, że praca szpitala jest doceniana. Sam miał okazję w ostatnim czasie 

przebywać na oddziale chirurgii i bardzo pochwalił opiekę jaką otrzymał na oddziale. 

Stanowisko Rady jest sygnałem dla organów wyższego szczebla, że wspieramy szpital 

chcemy wywalczyć jak najlepsze warunki leczenia i ochrony mieszkańców Powiatu 

Sieradzkiego. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Sieradzkiego na lata 2022-2036 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LIV/412/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 29 listopada 2022 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sieradzkiego na lata 2022-

2036. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (18 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Marek Płóciennik, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, 

Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (4 głosów) 

Andrzej Czyżak, Maciej Sulgan, Jacek Walczak, Konrad Wilczyński 
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 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr LIV/412/2022 stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LIV/413/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 29 listopada 2022 roku 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Sieradzkiego na 2022 rok. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (18 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera 

Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, Olga Kołoszczyk, 

Michał Ławniczak, Daniel Palma, Małgorzata Rojanek, Artur Sterna, Michał Terka, 

Grzegorz Wardęga, Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (4 głosy) 

Andrzej Czyżak, Marek Płóciennik, Maciej Sulgan, Jacek Walczak,  

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

/uchwała Nr LIV/413/2022 stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych z terenu 

powiatu sieradzkiego na rok 2023 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LIV/414/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 29 listopada 2022 roku 

w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych z terenu powiatu sieradzkiego na 

rok 2023. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr LIV/414/2022 stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LIV/415/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 29 listopada 2022 roku 
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w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego 

 W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

/uchwała Nr LIV/415/2022 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

13. Podjęcie uchwały sprawie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLV/340/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 22 marca 2022 roku zmienionej 

uchwałą Nr LII/401/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 września 2022 roku w 

sprawie przeznaczenia środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat Sieradzki w 2022 roku. 

 Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LIV/416/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 29 listopada 2022 roku 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/340/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 22 marca 

2022 roku zmienionej uchwałą Nr LII/401/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 26 

września 2022 roku w sprawie przeznaczenia środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych na zadania realizowane przez Powiat Sieradzki w 2022 roku. 

 W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

/uchwała Nr LIV/416/2022 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 03 listopada 2022 roku  

w sprawie wolności i głosu i swobody wypowiedzi poprzez media w publikatorach.  
Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LIV/417/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 29 listopada 2022 roku 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 03 listopada 2022 roku w sprawie wolności i głosu i 

swobody wypowiedzi poprzez media w publikatorach.  
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W związku z brakiem innych uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (22 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, Grzegorz Wardęga, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (0 głosów) 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

/uchwała Nr LIV/417/2022 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 07 września 2022 roku  

w sprawie sprzeciwu wobec planowanej inwestycji Spółki CPK – koleje dużych 

prędkości – przebiegającej przez Gminę Błaszki (pow. Sieradzki) oraz wniosek o 

zagwarantowanie opieki prawnej i psychologicznej dla mieszkańców gminy.  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LIV/418/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 29 listopada 2022 roku 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 07 września 2022 roku w sprawie sprzeciwu wobec 

planowanej inwestycji Spółki CPK – koleje dużych prędkości – przebiegającej przez Gminę 

Błaszki (pow. Sieradzki) oraz wniosek o zagwarantowanie opieki prawnej i psychologicznej 

dla mieszkańców gminy. 

W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (13 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Andrzej Czyżak, Jan Hankiewicz, Jan Kołodziejczyk, 

Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (9 głosów) 

Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Olga Kołoszczyk,  Daniel 

Joachimiak, Michał Ławniczak, Artur Sterna, Daniel Palma, Grzegorz Wardęga 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta większością głosów 

/uchwała Nr LIV/418/2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 03 października 2022 roku  

w sprawie podjęcia przez Radę Powiatu Sieradzkiego uchwały w sprawie wyrażenia 

sprzeciwu wobec wariantów przebiegu linii kolejowej nr 85 Sieradz-Kalisz-Pleszew-

Poznań przebiegających przez Powiat Sieradzki. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LIV/419/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 29 listopada 2022 roku 

w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 03 października 2022 roku w sprawie podjęcia przez 

Radę Powiatu Sieradzkiego uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec wariantów 

przebiegu linii kolejowej nr 85 Sieradz-Kalisz-Pleszew-Poznań przebiegających przez Powiat 

Sieradzki. 
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W związku z brakiem uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk przystąpił 

do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod głosowanie: 

 ZA (13 głosów) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Andrzej Czyżak, Jan Hankiewicz, Jan Kołodziejczyk, 

Marek Płóciennik, Małgorzata Rojanek, Maciej Sulgan, Michał Terka, Jacek Walczak, 

Konrad Wilczyński, Michał Wzgarda, Krzysztof Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (9 głosów) 

Sławomir Bruś, Sylwia Dęga-Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Olga Kołoszczyk,  Daniel 

Joachimiak, Michał Ławniczak, Artur Sterna, Daniel Palma, Grzegorz Wardęga 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta większością głosów 

/uchwała Nr LIV/419/2022 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpoznania skargi Związku Nauczycielstwa Polskiego 

Oddział w Sieradzu na działalność Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno 

Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Sieradzu. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Małgorzata Rojanek odczytała treść 

projektu uchwały Nr LIV/420/2022 Rady Powiatu Sieradzkiego z dnia 29 listopada 2022 roku 

w sprawie rozpoznania skargi Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Sieradzu na 

działalność Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego im. Janusza Korczaka 

w Sieradzu. 

W związku z brakiem innych uwag Wiceprzewodniczący Rady Jan Kołodziejczyk 

przystąpił do sprawdzenia kworum, obecnych 22 radnych. Projekt uchwały poddano pod 

głosowanie: 

 ZA (19 głosy) 

Tomasz Baliński, Mariusz Bądzior, Sławomir Bruś, Andrzej Czyżak, Sylwia Dęga-

Frątczak, Kazimiera Gotkowicz, Jan Hankiewicz, Daniel Joachimiak, Jan Kołodziejczyk, 

Olga Kołoszczyk, Michał Ławniczak, Daniel Palma, Marek Płóciennik, Małgorzata 

Rojanek, Artur Sterna Michał Terka, Grzegorz Wardęga, Michał Wzgarda, Krzysztof 

Żubrowski 

 PRZECIW (0 głosów) 

 WSTRZYMAŁO SIĘ (3 głosy) 

Maciej Sulgan, Jacek Walczak Konrad Wilczyński 

 NIEOBECNI (1 radny)  

Edward Szewczyk. 

Uchwała została przyjęta większością głosów 

/uchwała Nr LIV/420/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

18. Sprawy różne. 

 Radny Konrad Wilczyński zachęcił wszystkich do udziału w Szlachetnej Paczce, 

zaproponował składkę na ten cel wzorem lat ubiegłych. 

 

19. Zamknięcie LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Wiceprzewodniczący Rady Jan 

Kołodziejczyk o godz. 14
35 

zamknął obrady LIV sesji Rady Powiatu Sieradzkiego. 
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Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu Sieradzkiego 

 

/-/Jan Kołodziejczyk 

 

Protokołowała: 

Joanna Kołodziejczyk 

 

 

 

 


